
Ciutadans de Salt proposa reunir-se en un barrac� per tractar

dels pol�mics m�duls

Atilano Gonz�lez exposa que aix� tothom comprovar� la calor Çque passen

els nens cada dia que van a escolaÈ

El por taveu del grup municipal de Ciutadans (Cs) a l'Ajuntament de Salt

[http://www.diaridegirona.cat/tags/ajuntament-de-salt.html], Atilano Gonz�lez, ha presentat una inst�ncia a

l'alcalde, Jordi Vi�as, en qu� solálicita Çla convocat�ria d'una reuni� amb tots els grups pol�tics de la poblaci� per

consensuar un pla que permeti resoldre d'una vegada per totes el problema dels barracons escolarsÈ.

El regidor ha proposat que la convocat�ria es faci en un barrac� escolar de Salt a les deu del mat� Çperqu�

tothom comprovi el que passen els nens cada dia que van a escola, potser aix� ser� m�s f�cil arribar a un

consensÈ. L'objectiu de la proposta del regidor de l'oposici� Ç�s aconseguir acordar una postura un�nime a

aquesta problem�tica perqu� �s urgent i vergonyosaÈ.

ÇEn el fons, tots els par tits estem d'acord que no es pot pretendre conver tir en def initiva la soluci� provisional

dels barracons; per tant, �s moment de seure i pactar una soluci�È, ha indicat el regidor. A m�s m�s, el

representant del grup municipal de Ciutadans a Salt ha presentat una nova moci� per for�ar el Depar tament

d'Ensenyament a retirar els barracons de forma gradual, tot i que es mostra favorable a consensuar-la amb tots

els par tits de Salt per la complexitat que presenta aquest tema.

Atilano Gonz�lez ha assegurat que Çl'objectiu �s clar: no volem els barraconsÈ. ÇAra falta tra�ar un pla en el

qual ens hi sentim tots c�modes i arribem a bon por tÈ, ha concl�s.

Des de fa setmanes, la calor als barracons ha centrat par t de l'actualitat pol�tica a Salt, on hi ha hagut moltes

queixes de fam�lies i d'alumnes per les elevades temperatures que s'han patit mentre feien classe a les aules.
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